
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 18. marts 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 333

Det fremgår af svaret på SAU alm. del – spørgsmål 77, at Projekt Skattely i 2017 havde

et realiseret årsværksforbrug på 41,8 årsværk. Det fremgår tillige, at CEBIS i perioden ja-

nuar-august 2018 samlet havde et årsværksforbrug på 27,1. Vil ministeren redegøre for,

om dette reelt betyder, at man har nedprioriteret indsatsen mod skattely, og om dette

svarer til det aftalte i ”Aftale om styrket indsats mod international skatteunddragelse”. En-

delig bedes ministeren redegøre for, hvilke dele af Projekt Skattelys opgaveportefølje der

ikke længere bliver løst givet det forhold, at 1) man har anvendt færre årsværk, og 2) at

der også løses nye opgaver i regi af CEBIS som f.eks. afdelingen for leaks, der må for-

modes at primært beskæftige sig med lækkede data.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
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